
PROTOKÓŁ  
z XV sesji Rady Gminy Biała Podlaska odbytej w dniu 7 marca 2008 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Białej Podlaskiej  
ul. Prosta 31  

 
 
Godzina rozpoczęcia: 1000           godzina zakończenia: 1300 
 
Obradom przewodniczył: Dariusz PlaŜuk - Przewodniczący Rady Gminy. 
 
Protokolant: Krzysztof Kempka - Pracownik Urzędu Gminy.  
 
Radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu.  
 
Osoby uczestniczące w sesji:  
1. Wiesław Panasiuk - Wójt Gminy. 
2. Jerzy Adamski – Sekretarz Gminy. 
3. Maria Klimiuk - Skarbnik Gminy.  
4. GraŜyna Majewska – Dyrektor SAPO.  
5. BoŜenna Pawlina- Maksymiuk – Dyrektor GOK. 
6. Roman Metko – Dyrektor GZK. 
7. Maria śarska – Kierownik GOPS. 
8. Waldemar Danieluk – Kierownik Referatu Rolnego, Geodezji i Ochrony Środowiska. 
9. Krzysztof Derlukiewicz – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 
10.Renata Krokos – Kierownik Referatu Podatków i Opłat.  
 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie quorum, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
c) przyjęcie porządku obrad. 

3. Zapytania i wolne wnioski Radnych. 
4. Podjęcie uchwał: 

a) Nr XV/101/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego miejscowość 
Swory. 
b) Nr XV/102/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego fragment 
miejscowości Kolonia Lisy. 
c) Nr XV/103/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego miejscowości 
Ortel KsiąŜęcy I, Ortel KsiąŜęcy II i Perkowice. 
d) Nr XV/104/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego miejscowość 
Dokudów I. 
e) Nr XV/105/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego miejscowość 
Sycyna. 



f) Nr XV/106/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego fragment 
miejscowości Cicibór DuŜy. 
g) Nr XV/107/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Jaźwiny. 
h) Nr XV/108/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Krzymowskie. 
i) Nr XV/109/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Janówka i Młyniec. 
j) Nr XV/110/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Husinka. 
k) Nr XV/111/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Michałówka (Aleksandrówka). 
l) Nr XV/112/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Hrud. 
ł) Nr XV/113/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Surmacze. 
m) Nr XV/114/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Porosiuki połoŜony po południowej stronie rzeki Krzny. 
n) Nr XV/115/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Woskrzenice Małe i Woskrzenice DuŜe. 
o) Nr XV/116/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Woroniec. 
p) Nr XV/117/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego teren 
miejscowości Styrzyniec i fragment miejscowości Sławacinek Nowy i Porosiuki. 
r) Nr XV/118/2008 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego fragment 
miejscowości Sycyna. 

   5.      Podjęcie uchwały Nr XV/119/2008 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy na  
            lata 2008 –    2015 i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010. 
   6.     Podjęcie uchwały Nr XV/120/2008 w sprawie wprowadzenia zwolnień z podatku od  
           nieruchomości w związku z tworzeniem nowych inwestycji. 
   7.     Podjęcie uchwały Nr XV/121/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia  
           wzorów deklaracji i informacji podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości,  
           rolnego i leśnego. 
   8.     Podjęcie uchwały Nr XV/122/2008 w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji  
            rządowej.  
   9.     Podjęcie uchwały Nr XV/123/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie przyłącza  
           energetycznego, zasilającego budynek Szkoły Podstawowej w Grabanowie,  



            stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   10.    Podjęcie uchwały Nr XV/124/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
            Powiatowi bialskiemu w zakresie dofinansowania budowy drogi powiatowej w  
            Porosiukach. 
   11.    Podjęcie uchwały Nr XV/125/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy Biała  
            Podlaska na rok 2008. 
   12.    Podjęcie uchwały Nr XV/126/2008 w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału  
            nieruchomości niezabudowanych połoŜonych w Grabanowie. 
   13.   Podjęcie uchwały Nr XV/127/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   14.   Omówienie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   15.   Podjęcie uchwały Nr XV/128/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   16.   Omówienie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska.  
   17.   Podjęcie uchwały Nr XV/129/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   18.   Podjęcie uchwały Nr XV/130/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   19.   Podjęcie uchwały Nr XV/131/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia  
           stanowiącego własność gminy Biała Podlaska. 
   20.   Podjęcie uchwały Nr XV/132/2008 w sprawie porozumienia międzygminnego  
           dotyczącego  lokalnego transportu zbiorowego. 
   21.   Zatwierdzenie planów pracy komisji stałych Rady Gminy Biała Podlaska na rok 2008. 
   22.   Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski Radnych. 
   23.   Sprawy bieŜące. 
   24.   Zamknięcie posiedzenia. 

 
TREŚĆ PROTOKOŁU   

Ad. 1  
Dariusz PlaŜuk – Przewodniczący Rady Gminy otworzył XV sesję Rady Gminy Biała 
Podlaska, przywitał Radnych, Wójta Gminy i gości przybyłych na sesję.  
 
Ad. 2  
a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, Ŝe w obradach bierze udział 12 
Radnych, co stanowi wymagane quorum. Jeden Radny przybył na posiedzenie z 
kilkuminutowym opóźnieniem. 
 
b) Przewodniczący poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został wyłoŜony do wglądu 
i złoŜył wniosek o jego przyjęcie.  
 
Wobec braku uwag i wniosków poddał go pod głosowanie:  
„za”     12  słownie: dwanaście 
„przeciw”     0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”    0   słownie: zero  
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej sesji.  
 



c) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, a następnie poprosił o 
zgłaszanie uwag i wniosków. 
 
Wiesław Panasiuk – Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego dotyczącego lokalnego transportu 
zbiorowego. Dodał, Ŝe projekt związany jest z wprowadzeniem nowej stawki za 
wozokilometr, jaką Urząd Gminy dopłaca Urzędowi Miasta za organizację transportu na 
terenie gminy. Nadmienił, Ŝe zmianie uległ takŜe rozkład jazdy oraz ilość kursów.  
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił a następnie poddał pod 
głosowanie wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu do porządku obrad: 
„za”     12   słownie: dwanaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”    0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany wniosek.  
 
Wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił a następnie poddał pod 
głosowanie wniosek o przyjęcie proponowanego porządku obrad: 
„za”     12   słownie: dwanaście 
„przeciw”      0   słownie: zero 
„wstrzymujących się”    0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

Ad. 3 
Radny Tomasz Bylina zapytał o termin naprawy nawierzchni asfaltowej w Wilczynie. 
Podziękował za wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych z wnioskiem o ustawienie 
znaków ostrzegawczych  przy rzece Klokówce. Zapytał o szczegóły tej sprawie oraz o osobę, 
do której naleŜy zgłaszać zapotrzebowanie na Ŝwir i równiarkę drogową. Poprosił o naprawę 
terenu w miejscu, gdzie zawraca się autobus linii MZK nr 13 prze ODR. Poprosił o 
ustawienie znaku informującym o terenie zabudowanym w miejscowości Julków oraz 
podjęcie działań w kierunku zapobiegania tworzenia „dzikiego wysypiska” w miejscowości 
Grabanów.  
 
Radny Stefan Śledź wyraził zadowolenie z zatrudnienia osoby odpowiedzialnej za 
pozyskiwanie funduszy unijnych. 
 
Przewodniczący zapytał czy istnieje moŜliwość spisania domostw, które nie oddają odpadów 
stałych, poprosił takŜe o wywieszenie na tablicy ogłoszeń w miejscowościach gminnych 
informacji o obowiązkach mieszkańców w związku z dbaniem o czystość. 
 
Wiceprzewodnicząca – Agnieszka Sęczyk poprosiła o uzupełnienie ubytków w gminnych 
drogach asfaltowych w miejscowościach Sitnik i Łukowce. Dodała, Ŝe w związku z 
nielegalnym wywozem śmieci naleŜałoby ustawić tablice zakazujące takich praktyk. 
Poprosiła o informacje na temat konkursu na redagowanie „Wiadomości Gminnych”. 
 
Radny Józef Kasprowicz poprosił o naprawę drogi prowadzącej na łąki w miejscowości 
Woskrzenice Małe. 



Ad. 4 
Waldemar Danieluk – Kierownik Referatu Rolnego, Geodezji i Ochrony Środowiska 
poinformował, Ŝe przez podjecie w/w uchwał kontynuowane będą zmiany zapisów 
poprzednich uchwał z 2001 i 2002 roku dotyczących usytuowania budynku na działce oraz 
kąta nachylenia dachu. Dodał, Ŝe zapisy będą bardziej elastyczne i ułatwią budowę nowych 
domostw. Po podjęciu uchwał na dzisiejszej sesji sukcesywnie będą podejmowane uchwały 
zmieniające zapisy na kolejne miejscowości gminne.  

a) Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XV/101/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego miejscowość 
Swory: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
b) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/102/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
fragment miejscowości Kolonia Lisy: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
c) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/103/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
miejscowości Ortel KsiąŜęcy I, Ortel KsiąŜęcy II i Perkowice: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
d) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/104/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
miejscowość Dokudów I: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
e) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/105/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
miejscowość Sycyna: 
„za”      13  słownie: trzynaście 



„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
f) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/106/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
fragment miejscowości Cicibór DuŜy: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
g) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/107/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Jaźwiny: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
h) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/108/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Krzymowskie: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
i) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/109/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Janówka i Młyniec: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
j) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/110/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Husinka: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 



k) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/111/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Michałówka (Aleksandrówka): 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
l) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/112/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Hrud: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
ł) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/113/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Surmacze: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
m) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/114/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Porosiuki połoŜony po południowej stronie rzeki Krzny: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
n) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/115/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Woskrzenice Małe i Woskrzenice DuŜe: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
o) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/116/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Woroniec: 
„za”      13  słownie: trzynaście 



„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
p) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/117/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
teren miejscowości Styrzyniec i fragment miejscowości Sławacinek Nowy i Porosiuki: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
r) Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/118/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Biała Podlaska obejmującego 
fragment miejscowości Sycyna: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  
 
Ad. 5 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe opracowanie Strategii Rozwoju Gminy jest wymogiem 
formalnym przy składaniu wniosków o dofinansowanie realizacji inwestycji z udziałem 
środków z Unii Europejskiej. Na wcześniejszej sesji Rada Gminy wyraziła zgodę na 
przystąpienie do opracowania takiej strategii. W związku z powyŜszym rozpoczęła się 
procedura z tym związana. Dodał, Ŝe dokumenty takie jak strategia wymagają przeznaczenia 
określonych środków finansowych. Środki te po przyjęciu wniosku do realizacji zostaną 
zwrócone. Planuje się wesprzeć budŜet gminny środkami zewnętrznymi. Odniósł się do 
trudności związanych z pozyskaniem środków z funduszy unijnych. Poprosił o 
zaakceptowanie strategii. 
 
Radny Tomasz Bylina oznajmił, Ŝe niektóre gminy w chwili obecnej uzyskują środki z 
funduszy unijnych. 
 
Wójt Gminy oznajmił, Ŝe są to środki pozyskiwane z projektów „miękkich” np. na szkolenia. 
 
Radny Stefan Śledź stwierdził, Ŝe naleŜy rozmawiać z przedstawicielami regionu w 
parlamencie w sprawie pozyskania funduszy unijnych. 
 
Następnie wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/119/2008 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
na   lata 2008 –    2015 i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2010: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę.  

 



Ad. 6 
Renata Krokos – Kierownik Referatu Podatków i Opłat poinformowała, Ŝe podobna uchwała 
obowiązywała na terenie gminy przed zakończeniem okresu przejściowego Polski w Unii 
Europejskiej. Obecnie naleŜy podjąć uchwałę zgodną z przepisami Unii.  
 
Wójt Gminy oznajmił, Ŝe zadaniem gminy jest organizowanie miejsc pracy na terenie gminy. 
Aby zachęcić inwestorów do lokowania środków w celu powstawania nowych inwestycji i 
miejsc pracy naleŜy ku temu stworzyć odpowiednie warunki. Zadanie to zostało 
zabezpieczone róŜnymi rozporządzeniami i wytycznymi. Projekt uchwały został wysłany do 
Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów w celu zaopiniowania. Poprzednia uchwała juŜ 
nie obowiązuje, w związku z czym naleŜy podjąć nową dostosowaną do nowych realiów.  
 
Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/120/2008 w sprawie wprowadzenia zwolnień z podatku 
od nieruchomości w związku z tworzeniem nowych inwestycji: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 7 
Wójt Gminy stwierdził, Ŝe konsekwencją poprzedniej uchwały jest wprowadzenie nowego 
druku formularza podatkowego. Poprosił o zatwierdzenie go przez przegłosowanie projektu 
uchwały. 
 
Następnie wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/121/2008 zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
wzorów deklaracji i informacji podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, rolnego i   
leśnego. 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 
 
Ad. 8 
Sekretarz Gminy – Jerzy Adamski poinformował, Ŝe otrzymano pismo od Wojewody, w 
którym zawarta jest informacja o przekazaniu 2.000 zł na utrzymanie cmentarzy wojennych 
na 2008 rok. Do przekazania środków niezbędna jest uchwała Rady Gminy.  
 
Radny Józef Kasprowicz zapytał czy istnieje moŜliwość uzyskania środków na rewitalizację 
cmentarzy ze środków unijnych. 
 
Sekretarz Gminy oznajmił, Ŝe nie sądzi aby była taka moŜliwość, ze względu na to, iŜ duŜe, 
znane cmentarza ubiegałyby się o takie środki, co byłoby zapewne nagłośnione.  
 
Następnie wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/122/2008 w sprawie przyjęcia zadań z zakresu 
administracji  rządowej: 
„za”      13  słownie: trzynaście 



„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy oznajmił, Ŝe podobne uchwały będą podejmowane przez okres całej kadencji, ze 
względu na znaczną ilość inwestycji na terenie gminy oraz konieczność podejmowania takich 
uchwał. Dodał, Ŝe zbycie tego przyłącza zwolni w przyszłości Urząd Gminy z późniejszych 
kosztów eksploatacyjnych. Dotyczy to m.in. oświetlenia ulicznego, a w tym przypadku 
Szkoły Podstawowej w Grabanowie.  
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/123/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie przyłącza energetycznego, 
zasilającego budynek Szkoły Podstawowej w Grabanowie: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 
 
Ad. 10 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe budowa drogi do Jaźwin rozpoczęła się dość dawno i 
kontynuowana jest etapami. Pierwszy projekt powstał w 1999 roku. Po zmianach 
administracyjnych droga ta z wojewódzkiej została przekształcona w powiatową. Dodał, Ŝe 
projekt budowy tej drogi zakładał wykonanie stabilizacji cementowej, wykończoną asfaltem. 
Nadmienił, Ŝe miała to być alternatywa dla drogi krajowej numer 2. Oznajmił, Ŝe w/w drogę 
powiatową współfinansuje gmina Biała Podlaska. W tym roku zaplanowano i przeznaczono 
na ten cel kwotę 50.000 złotych, jednakŜe gdy uchwała Rady Gminy dotarła do Zarządu 
Powiatu stwierdził on, Ŝe kwota ta nie będzie wystarczająca na dokończenie budowy drogi 
określonej w projekcie. Zarząd Powiatu wystąpił do Urzędu Gminy z wnioskiem o 
przekazanie kolejnej dotacji w kwocie 50.000 złotych. Nadmienił, Ŝe jest ostroŜny w 
przekazywaniu powiatowi środków, jednakŜe jest za tym aby jeszcze raz wspomóc powiat w 
budowie tej drogi.  
 
Radny Adam Darecki stwierdził, Ŝe jeŜeli powiat otrzymuje środki na budowę drogi w 
Jaźwinach to powinien zadbać takŜe o inne drogi powiatowe na terenie gminy jak w 
Sławacinku Starym. Dodał, Ŝe powinien wyrównać w/w drogę. 
 
Wójt Gminy oznajmił, Ŝe Urząd Gminy dba o drogę w Sławacinku Starym. Dodał, Ŝe wiele 
razy motywował Starostę Bialskiego do złoŜenia wniosku o dofinansowanie z Unii 
Europejskiej na budowę tej drogi. Ponadto prowadzone są rozmowy z Senatorem w sprawie 
moŜliwości akceptacji wniosku złoŜonego przez Starostwo Powiatowe na budowę tej drogi. 
Dodał, Ŝe czyni duŜe starania aby obecny wniosek, który zostanie złoŜony uzyskał akceptację 
komisji oceniającej.  
 
Wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/124/2008 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
Powiatowi bialskiemu w zakresie dofinansowania budowy drogi powiatowej w  Porosiukach: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 



Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 
 
Ad. 11 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy – Maria Klimiuk. Poprosiła o zatwierdzenie 
autopoprawek, które naleŜy wprowadzić do budŜetu gminy, o których zawiadomienia 
otrzymano po wysłaniu zaproszeń na posiedzenie Rady Gminy. Oznajmiła, Ŝe autopoprawki 
dotyczą decyzji Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego oraz Krajowego Biura Wyborczego w 
sprawie dotacji.  
 
Radny Tomasz Bylina zapytał z jakiego źródła zostaną przeznaczone środki na pomoc 
powiatowi bialskiemu w zakresie dofinansowania budowy drogi. 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, Ŝe środki te zostaną przeznaczone z wolnych środków, które 
powstaną m.in. z niŜszych spłat kredytów, które będą w roku bieŜącym.  
 
Radny Józef Kasprowicz zapytał czy w budŜecie gminy zaplanowane zostały podwyŜki dla 
nauczycieli. 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, Ŝe takie podwyŜki zostały zaplanowane. W związku z 
powyŜszym została zwiększona subwencja oświatowa podzielona na szkoły podstawowe, 
gimnazja oraz klasy zerowe. Dodała, Ŝe nie jest wiadomym jaką kwotę będzie naleŜało 
dodatkowo zabezpieczyć.  
 
Wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/125/2008 w sprawie zmian w budŜecie gminy Biała 
Podlaska na rok 2008: 
„za”      13  słownie: trzynaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 
 
Ad. 12 
Kierownik Referatu Rolnego przedstawił zebranym na mapach teren objęty scaleniem. 
Poinformował, Ŝe w chwili obecnej znajdujące się na tym terenie działki nie są uŜytkowane 
rolniczo. Poszczególni właściciele działek zwracali się do Urzędu Gminy z prośbą o 
wykonanie podziału, co utrudnia znacznie prowadzenie procedury, gdyŜ zadania te naleŜy 
wykonywać zgodnie z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego, 
opracowanym w 2001 roku. Dodał, Ŝe jedynie pojedyncze działki moŜna dzielić zgodnie z 
planem. W związku z tym proponuje się objęcie terenu scaleniem, aby wszyscy właściciele 
działek w tym terenie mogli mieć je wydzielone. W dniu dzisiejszym zostanie podjęta 
uchwała, która rozpocznie proces scalenia.  
 
Wójt Gminy stwierdził, Ŝe na działkach naleŜy zapewnić numerację aby ułatwić np. 
zawieranie umów z GZK na wywóz nieczystości oraz ułatwić odnalezienie posesji. 
 
Radny Tomasz Bylina stwierdził, Ŝe naleŜałoby zastanowić się jaki będzie udział gminy w 
pomocy mieszkańcom dotyczącej scalenia gruntów. Dodał, Ŝe podejrzewa, iŜ mogą być 
problemy z zorganizowaniem się mieszkańców. Jego zdaniem naleŜałoby zorganizować 
spotkanie z mieszkańcami w w/w sprawie.  
 



Kierownik Referatu Rolnego poinformował, Ŝe spotkanie w sprawie scalenia zorganizowane 
było w listopadzie ubiegłego roku. Dodał, Ŝe około 99 % mieszkańców zgodziło się na 
wykonanie scalenia. 
 
Wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XV/126/2008 w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału 
nieruchomości niezabudowanych połoŜonych w Grabanowie: 
„za”      11  słownie: jedenaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Dwóch Radnych nie brało 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 13 
Kierownik Referatu poinformował, Ŝe gmina będzie właścicielem trzech działek o 
powierzchni 2,05 ha. Działki te były uŜytkowane w części rolniczo przez okolicznych 
mieszkańców. Podjęto decyzję aby dokonać scalenia tych działek oraz dokonać podziału. W 
wyniku tych prac wydzielonych zostało 14 działek przeznaczonych pod budownictwo 
mieszkaniowe. W związku z powyŜszym moŜna podjąć uchwałę o przeznaczeniu ich do 
sprzedaŜy.  
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/127/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia stanowiącego 
własność gminy Biała Podlaska: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 14 
Radny Tomasz Bylina zaproponował aby projekt uchwały przełoŜyć na kolejną sesję Rady 
Gminy ze względu na to, iŜ po świętach planuje się wyjazd Komisji Infrastruktury, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska w okolice gdzie połoŜona jest działka. ZłoŜył wniosek w w/w sprawie. 
 
Kierownik Referatu Rolnego poinformował, Ŝe działka połoŜona jest naprzeciwko zakładu 
Bacutil, przy drodze gminnej, w okręgu geodezyjnym Woroniec. Dodał, Ŝe jest to działka, z 
której wydobywana była glina. Na dzień dzisiejszy nie ma chętnych nabywców na 
nieruchomość. 
 
Wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił wniosek Radnego 
Tomasza Byliny o przegłosowanie w/w projektu uchwały po przeprowadzeniu wizji lokalnej 
przez komisję a następnie poddał go pod głosowanie: 
„za”      11  słownie: jedenaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     1   słownie: jeden 
Radni w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęli w/w wniosek. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
 



Ad. 15 
Kierownik Referatu Rolnego poinformował, Ŝe gmina w ubiegłym roku uczestniczyła w 
scaleniu gruntów w miejscowości Rakowiska. W wyniku tych prac powstała działka o 
powierzchni 0,10 ha wydzielona w obrębie. Dodał, Ŝe są osoby zainteresowane zakupem tej 
działki.  
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/128/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia stanowiącego 
własność gminy Biała Podlaska: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 16 
Kierownik Referatu Rolnego oznajmił, Ŝe działka połoŜona jest w obrębie dawnej zlewni 
mleka. Dodał, Ŝe właściciele sąsiednich posesji zainteresowani są zakupem.  
 
Radny Tomasz Bylina zaproponował aby odłoŜyć podjęcie uchwały na kolejną sesję Rady 
Gminy w celu zasięgnięcia opinii nieobecnego na posiedzeniu Radnego z miejscowości, w 
której znajduje się nieruchomość. 
 
Radny Józef Kasprowicz poparł Radnego Tomasza Bylinę w jego propozycji.  
 
Wobec barku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący złoŜył wniosek w sprawie 
przełoŜenia głosowania nad projektem uchwały na kolejną sesję Rady Gminy a następnie 
poddał go pod głosowanie: 
„za”      11   słownie: jedenaście 
„przeciw”       0    słownie: zero  
„wstrzymujących się”     1   słownie: jeden 
Radni w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęli w/w wniosek. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 17 
Kierownik Referatu Rolnego stwierdził, Ŝe nieruchomość jest drogą prowadzącą do parku, 
który jest własnością prywatną. Droga po obu stronach obsadzona jest kasztanowcami. Z 
drogi tej nie korzystają rolnicy. W chwili obecnej droga została zablokowana. Właściciel 
paku chciałby odkupić tę drogę. 
 
Wójt Gminy jest przeciwny sprzedaŜy działek bezprzetargowo. Jest zdania, Ŝe sprzedaŜ winna 
się odbywać przetargiem ograniczonym. Dodał, Ŝe słowa takiego jak sprzedaŜ 
bezprzetargowa nie powinno być. 
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/129/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia stanowiącego 
własność gminy Biała Podlaska: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 



Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 18 
Kierownik Referatu Rolnego poinformował, Ŝe działka połoŜona w Worońcu zabudowana jest 
budynkiem sklepu, będącego własnością osoby prywatnej. Dodał, Ŝe działka jest własnością 
Urzędu Gminy. Aby uregulować spawy własności naleŜy sprzedać działkę właścicielowi 
sklepu. Nadmienił, Ŝe jest on zainteresowany nabyciem tej nieruchomości.  
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/130/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia stanowiącego 
własność gminy Biała Podlaska: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 19 
Kierownik Referatu Rolnego oznajmił, Ŝe jest to podobna sytuacja jak w przypadku 
poprzedniej uchwały. Działka zlokalizowana w Krzymowskich zabudowana jest budynkiem 
sklepu i świetlicy, znajdujących się w jednym obiekcie. Dodał, Ŝe sklep oraz znajdująca się 
pod nim działka zostały wydzielone. Świetlica oraz część działki będzie w dalszym ciągu 
własnością Urzędu Gminy.  
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/131/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie mienia stanowiącego 
własność gminy Biała Podlaska: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 20 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe wprowadzono zmiany dotyczące kursowania autobusów linii 
MZK w mieście oraz na terenie gminy Biała Podlaska. Porozumienie zostało zawarte duŜo 
wcześniej, określało ono dofinansowanie niektórych kursów autobusów do miejscowości 
gminnych. Obecnie gdy MZK został przekształcony w spółkę, natomiast rolę organizatora 
przewozów przejął nowy zakład nastąpiły zmiany. Polegają one na tym, Ŝe Kozula 
traktowana były jako strefa miejska. Po reorganizacji ZKM podjął decyzję, Ŝe na ulicy 
Francuskiej przy pętli znajduje się granica miasta. Dodał, Ŝe administracyjnie granica 
znajduje się na moście rzeki Klokówka. Podobne zmiany nastąpiły w przypadku 
miejscowości Sławacinek Stary wieś, który traktowany był jako strefa miejska. Obecnie strefa 
miejska kończy się przy stacji paliw na ulicy Warszawskiej. Do tej pory autobusy do 
Sławacinka Starego kursowały co pół godziny. Kiedy przedstawiono Urzędowi Gminy 
sytuację konieczności wykupienia kursów do Sławacinka Starego zdecydowano się na 
ograniczenie kursów autobusów. Do Sławacinka Starego w dni robocze było 34 kursy. Dodał, 



Ŝe z kursów korzystało bardzo niewiele osób. W soboty było 25 kursów, natomiast w 
niedziele i święta 22 kursy. Obecnie Urząd Gminy wykupi 10 kursów w dni robocze o 
długości 1,2 km od granicy miasta do Sławacinka Starego. Podobna sytuacja nastąpi w 
miejscowości Kozula. Dodał, Ŝe na trasie od Grabanowa przez wieś do ODR wykupiono w 
dni robocze 7 kursów, w sobotę 4 i niedziele i święta 5 kursów. Poinformował, Ŝe do 
niedawna kursowały autobusy w dwóch kierunkach do Styrzyńca wsi i Styrzyńca działek. 
Zaprzestano opłacania kursów do Styrzyńca działek ze względu na to, iŜ korzystają z nich 
mieszkańcy miasta. Obecnie pozostało 7 kursów autobusów do wsi w dni robocze, 4 w 
soboty. Poinformował o pozostałych kursach autobusów do miejscowości gminnych. 
Oznajmił takŜe, Ŝe wzrosła kwota opłaty za wozokilometr, w związku z czym ilość kursów 
została ograniczona.  

 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XV/132/2008 w sprawie porozumienia międzygminnego dotyczącego  lokalnego 
transportu zbiorowego: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. Jeden Radny nie brał 
udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 21 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Urszula Nowicka przedstawiła zebranym plan 
pracy komisji na rok 2008. 
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 
Spraw Społecznych na rok 2008: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli plan pracy komisji na 2008 rok. Jeden 
Radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 
Tomasz Bylina przedstawił plan pracy komisji na rok 2008. 
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 
Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  na rok 2008: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli plan pracy komisji na 2008 rok. Jeden 
Radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 



Następnie Przewodniczący Komisji BudŜetu, Finansów i Promocji Gminy – Adam Darecki 
przedstawił plan pracy komisji na rok 2008. 
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 
BudŜetu, Finansów i Promocji Gminy na rok 2008: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli plan pracy komisji na 2008 rok. Jeden 
Radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Marian Iwaniuk przedstawił plan pracy 
komisji na rok 2008. 
 
Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie plan pracy Komisji 
Rewizyjnej na rok 2008: 
„za”      12  słownie: dwanaście 
„przeciw”       0   słownie: zero  
„wstrzymujących się”     0   słownie: zero 
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli plan pracy komisji na 2008 rok. Jeden 
Radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Ad. 22 
Wójt Gminy oznajmił, Ŝe rozstrzygnięto przetarg na naprawę dróg gminnych. Poinformował, 
Ŝe w ramach remontu będą wykonywane uzupełnienia ubytków drogowych. Oznajmił, Ŝe 
ułoŜenie asfaltu traktowane jest jako inwestycja i naleŜy ją wprowadzić do budŜetu gminy. W 
sprawie znaków na moście rzeki Klokówki oznajmił, Ŝe ZDP zamówił te znaki i zostaną one 
ustawione. W sprawię remontu pętli autobusowej stwierdził, Ŝe naleŜ zdecydować się na 
powaŜniejszy remont.  
W sprawie problemu z wywozem śmieci na dzikie wysypiska przez mieszkańców oznajmił, 
Ŝe problem leŜy po stronie mentalności mieszkańców. Dodał, Ŝe jeŜeli problem będzie się 
nasilał Urząd Gminy zmuszony będzie do kontroli umów zawieranych z GZK na wywóz 
nieczystości. Nadmienił, Ŝe ustawienie znaku zakazu wysypywania śmieci nie poprawi 
sytuacji.  
Poinformował, Ŝe aby zwiększyć szanse gminy w pozyskiwaniu funduszy unijnych ogłoszony 
został konkurs na stanowisko ds. pozyskiwania funduszy unijnych. Oznajmił, Ŝe zatrudniono 
osobę, która najlepiej odpowiadała na pytania. Stwierdził takŜe, Ŝe nastąpiła zmiana na 
stanowisku redaktora „Wiadomości Gminnych”, wyłonionego w konkursie.  
W sprawie zapytania Radnego Józefa Kasprowicza oznajmił, Ŝe w budŜecie gminy 
zaplanowano budowę drogi pomiędzy Woskrzenicami Małymi a Woskrzenicami DuŜymi. 
Ogłoszono przetarg na budowę tej drogi.  
 
 
 



Ad. 23 
Radny Józef Kasprowicz zaproponował aby przy zjeździe do Kaliłowa z trasy krajowej 
utworzyć wysepkę bądź inne zabezpieczenie, które będzie zapobiegało licznym wypadkom.  
 
Wiceprzewodnicząca poprosiła aby zastanowić się nad przywróceniem kursu autobusu MZK 
z ODR po godzinie 15.  
 
Wójt Gminy oznajmił, Ŝe kurs ten został przesunięty na wniosek mieszkańców Wilczyna z 
godziny 1558 na 1620 w dni robocze. Dodał, Ŝe wszelkie dodatkowe zmiany będą 
wprowadzane aneksami. Poinformował, Ŝe zaplanowano budowę 50 przydomowych 
oczyszczalni ścieków. Wystąpiono o środki na w/w cel. Na dzień dzisiejszy otrzymano 
przyrzeczenie, Ŝe Urząd Gminy otrzyma te środki. Procedura finansowania zostanie 
niezmieniona. Zostanie sporządzona lista osób, którym zostaną przydzielone oczyszczalnie. 
Zostanie ogłoszony przetarg na projektowanie i wykonanie oczyszczalni. Oczyszczalnie 
powinny być budowane w zabudowie rozproszonej.  
 
Ad. 24 
Wobec braku dalszych uwag i wniosków oraz w związku z wyczerpaniem porządku 
posiedzenia Przewodniczący podziękował wszystkim za udział po czym zamknął XV sesję 
Rady Gminy Biała Podlaska V kadencji. 
 

Na tym protokół zakończono.  

 

...............................................................
  (podpis protokolanta)  

 
Załączniki:  
1. Lista obecności.  
2. Podjęte uchwały.  
 
 
Protokół został przyjęty następującą liczbą głosów:  
„za”     .................................... słownie: ..........................................  
„przeciw”    .................................... słownie: ..........................................  

„wstrzymujących się”   .................................... słownie: ..........................................  
 
 
 
 
............................................................  

        (podpis Przewodniczącego) 


